
Artikel 44 vragen  Reglement van de Orde

Rattenbestrijding

Afgelopen 6 juni was het Wereld Plaagdierendag. 

Dit is voor Beter voor Rijswijk aanleiding tot het stellen van de volgende vragen.

1) Is het college bekend met Wereld Plaagdierendag en zo ja, welke activiteiten heeft het college 
gekoppeld aan deze dag?

2) Is het college het met Beter voor Rijswijk eens dat er in diverse Rijswijkse woonwijken overlast 
wordt ervaren door ratten?

3) Kan het college aangeven hoeveel meldingen “rattenoverlast” er in 2022 totaal zijn geweest. En 
hoeveel er in 2023 tot nu toe zijn geweest? Zowel via de pagina “stadhuis@rijswijk.nl” als via 14070.

4) Kan het college het hierboven gevraagde overzicht specificeren per (woon)wijk?

5) Kan het college aangeven welke maatregelen/acties uit deze meldingen zijn voortgekomen?

6) Kan het college aangeven bij hoeveel van de meldingen de gemeente heeft moeten besluiten over 
te gaan tot een “bestrijdingsproces”? Kan het college tevens toelichten waaruit dit bestrijdingsproces 
precies bestaat?

7) Kan het college aangeven in welke (woon)wijken er momenteel een voerverbod is ingesteld?

8 Is het college voornemens in andere wijken ook voerverboden in te stellen indien daar aanleiding 
toe is?

9) Kan het college per (woon)wijk aangeven hoeveel boetes er zijn uitgeschreven op basis van de 
voerverboden?

10) Kan het college aangeven hoeveel bestuurlijk boetes er zijn uitgeschreven in 2022 en in 2023 tot 
nog toe zijn uitgeschreven in verband met het achterlaten van etensresten in de openbare ruimte in 
algemene zin?

11) Kan het college uiteenzetten welke maatregelen het neemt om rattenoverlast tegen te gaan?

12) Is het college het met Beter voor Rijswijk eens dat het tijdig ophalen van straatvuil (op straat 
aangeboden vuilniszakken e.d.) kan bijdragen aan het terugdringen van overlast door o.a. ratten en 
meeuwen? Zo ja, kan het college dan aangeven in welke wijken op dit gebied de grootste uitdagingen 
liggen?

13) Is het college het met Beter voor Rijswijk eens dat overlast door ratten in de zomermaanden 
stijgt?

14) Kan het college duiden hoe de beschikbare handhavingscapaciteit wordt ingezet op het 
bestrijden van rattenoverlast; in de zomermaanden en gedurende de rest van het jaar?



15) Kan het college aangeven hoeveel broodcontainers er momenteel in de stad staan? Gelieve dit 
per wijk te specificeren.

16) Kan het college aangeven in welke mate er door bewoners gebruik van de broodcontainers wordt 
gemaakt?

17) Is het college voornemens meer broodcontainers in de stad te plaatsen? Bijvoorbeeld op locaties 
waarvan meldingen van plaagdieren worden gedaan?

18) Kan het college aangeven wat het doet aan voorlichting/communicatie om de overlast van 
plaagdieren (rattenoverlast in het bijzonder) tegen te gaan?

19) Kan het college aangeven op welke locaties bewoners gele (plaagdieren-proof) vuilniszakken 
kunnen verkrijgen?

20) Is het college bereid gedurende de zomermaanden extra communicatie te voeren ten behoeve 
van het verminderen van plaagdierenoverlast?

Tevens verzoekt Beter voor Rijswijk ook deze vragen binnen redelijke termijn te beantwoorden.
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